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BİZİ ALDATAN BİZDEN DEĞİLDİR 

 
Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 
 
Bismi Llāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm: 

 اوحُبِصُْتَف ةٍَلاھَجَبِ امًوَْق اوُبیصُِت نَأ اوُنَّیَبَتَفٍ إَبَنبِ قٌسِاَف مْكُءَاجَ نإِ اوُنمَآ نَیذَِّلا اھَُّیَأ اَی
نَیمِدِاَن مُْتلَْعَف امَ ىَٰلعَ  

(Kuran 49:06). ‘Yâ eyyuhâ-lleżîne âmenû in câekum fâsikun binebe-in 
fetebeyyenû en tusîbû kavmen bicehâletin fetusbihû ‘alâ mâ fe’altum nâdimîn’, ‘Ey 
iman edenler! Eğer bir fâsık size bir haber getirirse onun doğruluğunu araştırın. 
Yoksa bilmeden bir topluluğa kötülük edersiniz de sonra yaptığınıza pişman 
olursunuz.’ Ṣadaka Llāhu l-‘Aẓīm.  

Allah Azze ve Celle buyuruyor ki, bir haber duydunuz mu, bir şey duydunuz 
mu onu iyicene araştırın, yanlış olmasın, yanlış haber vermiş olmasınlar. Ondan 
sonra, bir iş yaparsınız, pişman olursunuz diyor جل جلاله. Onun için, her yapılacak şeye 
muhakkak iyicene araştırmak lazım. Kendi işinin, başkasının işi, cemaatin işi, 
tarikatın işi, her şey iyicene emin olduktan sonra insanlara söylersin şu böyledir, bu 
böyledir. O vakit mesuliyet kalmaz.  

İşte tarikat meselesi de insanlar Allah جل جلاله rızası için tarikata geliyorlar. Dünyadan 
uzak dursunlar diye bir kapı buluyorlar. O kapıya sarılarım diye geliyorlar. Ondan 
sonra her, çünkü gelenler saf olduğu için, yani saf niyetle gelmiş olduğu için, bazen 
cahil insanlara rastlıyorlar içeride. Onlar da onları bir şey zannedip, onların arkasına 
gidiyorlar. Halbuki onu sorup soruşturmak lazım. Ama onların kabahatı yok o 
insanların. Çünkü Allah جل جلاله kapısı için diye gelmişler. Dergâha gelmişler, medreseye 
gelmişler, camiye gelmişler. Bu Allah جل جلاله rızası için olan bir şeydir. Orada [kötü] şey 
yapmaz. Olabilir, orada da olur. Her tarafta olur. En çok şey yapmayan, en kutsal yer 
Kâbe, Mescid-i Haram. Her yapılan sevap yüz bin kat olur. Günah da yüz bin kat 
olur orada. O Hacer-ü’l Esved içinde hırsızlık yapıyorlar. İnsanların parasını çalıyor, 
ediyorlar. Yani öyle de olur, dergahlarda da olur.   
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Onun için, dergâha geldiğinde şey yaptık diye yapmasın. İnsan emniyete baksın.  
Bu kişi kimdir? Nedir? İşi nedir orada? Bunun sözüne güvenilir mi, güvenilmez mi?  
Onu araştırmak lazım ki faydalansın. Yani biz de burada herkesin faydası için olsun 
diye, Allah جل جلاله rızası için durmuşuz, emirle duruluyor. O insanlar gelince böyle 
üzülüyoruz. Böyle kötü niyetli yahut niyeti iyi olmayınca yahut aklı tamam olmayıp 
da insanlar ona dinleyip de başka yola gitmek, gidince üzülüyoruz. Onun için ara sıra 
gene ikaz ettiğimiz halde şey olmayınca öyle bir hem insanların isimlerini koyuyoruz. 
O da teşhir olmak insanlar koruması için oluyor. Korunması için oluyor.   

Bir tâkdīr var, bir tekdīr var. Tâkdīrden anlamayın, tekdir lazim. Tâkdīr dediği 
ona iyi sözle anlatmak. Ya anlamayınca da kötü sözle anlatacaksın diyoruz. Onu 
cezalandıracaksın ki gelen insanlara zarar olmasın. İnsanların faydası için her şey 
olur. Şeriatta ceza da var, mükafat da var. Onun için, bu dışarıda ara sıra orada 
burada adamların resimlerin, isimlerin konuluyor. O şey değil yani, sevinerek, 
hoşumuza giderek değil bu yapılan şeyler. Mecburen yapıyoruz ki hem o herife zarar 
gelmesin: başkasına zarar verilince o günaha girmesin. Hem insanlar zarar görmesin 
diye oluyor bu şeyler. Onun için dikkat etmek lazım. Bir dergâhı girdin mi kimdir 
nedir filan ona dikkat etmek lazım ki fayda umarken zarara girmesin diye. Bu mühim 
bir şeydir.   

Peygamber Efendimiz’in صلى الله عليه وسلم zamanında, Allah Azza ve-Celle – Mekke’de 
yoktulardı. Çünkü Mekke hem zor bir yerdi. Medine gelince münafıklar çok oldu.  
Münafık Müslüman olmasa sıkıntı olacak kendisine. Müslüman gibi görünüp, 
İslam’a düşman olan, düşman insanlardır. Onun için vardı, yani her zaman var. 
Peygamber Efendimiz ṣallá Llāhu aleyhi ve-sellem biliyor. Sahabeler de çoğu bilirdi 
onları.  Onların isimlerini falan bazen söylerlerdi, bazen söylemezlerdi. Kur’an-ı 
Azimu ş-şan’da da onların hallerini söyledi. Onun için o dikkat etsinler diye 
Sahabelere de söylenmişti yani.   

Onun için, bu dergahlarda dikkat etmek lazım. Münafık da olabiliyor, akılsız da 
olabiliyor, ahmak da olabiliyor, kötü niyetli de olabiliyor. Onun için, sorup soruşmak 
lazım geldiği vakit. Bu kimselerden uzak durmak lazım. Yani zararı olmasa gene 
bugün bu şeyi söylemeyecektik. Ama insanlara, çoğu insanın zarar olarak yaptığı çok 
şeyler var. Nasihatten de anlamıyor. Hiçbir şeyden anlamıyor. Onun için, dikkat 
edin. Allah جل جلاله muhafaza etsin. Bu insanlar Allah جل جلاله ıslah eylesin. Burası tarikattır.  
Islah olsun diye insanlar geliyor. Bazıları da ifsat olsun diye yapıyor. Allah جل جلاله 
yardımcımız olsun. 
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Biz hakikati söyleyeceğiz, hakkı söyleriz. Kimseden de gücenmeyiz. Kimseden 
de sakınmayız. Onun için, Allah جل جلاله yardımcımız olsun. Allah جل جلاله doğruyla beraberdir. 
Kötü niyetli: ‘ ھِلِھَْأِب َّلاِإ ئُِّیَّسلا رُكْمَلْا قُیحَِی لاَوَ ’, ‘Velâ yahîku-lmekru-sseyyi-u illâ bi-ehlih’, 
‘Oysa kötü tuzak, ancak sahibini kuşatır.’ (Kuran 35:43), Allah Azze ve Celle diyor. 
Kötü niyetli olanın tuzak kendine makûs olur. Kötülüğü kendine makûs olur.  Allah 
 .ıslah eylesin ki o kendine makûs olmaz. Tövbe etsin, istiğfar etsin inşaAllah جل جلاله

Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
02 Nisan 2025/ 04 Şevval 1446 
Lefke, Kibris 
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